معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية			
JOB		VACANCY	
	. 5 ts. = 15 . 5 . 4 . 11 = 6 . 5	ĺ	
ַבֶּרָבּ	<i>عى ال</i> ابلاغ بانك قر أت الل ع لان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف	l	
any	A leading Com	located in Riyadh	
ditor	Senior External Au		
		•	
ions:	Qualifica		
101151	- Vanisation - Van	ı	
	Auditing and accounting expertise, including knowledge of International Financial Reporting Standards (IFRS)		
-			
-	Excellent attention to detail and ability to work with large amounts of data		
-	Strong analytical and problem-solving skills		
-	Excellent written and verbal communication skills in English and Arabic		
-	Ability to work well independently and as part of a team		
-	Professional accounting qualification (CPA, ACA, ACCA, or equivalent) is preferred		
-	Bachelor's or Master's degree in Accounting, Finance, or related field		
-	3-5 years of experience in external auditing or related field		
-	Experience working with clients in the Middle East region		
cv to	If you are interested Please send your		
		ı	
Edu@targetjo.com			

ملاحظة هامة	- جميع الماعدانات - بقس
ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اي مسؤولية	
(لمتابعة اخر الاعلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف	ف ساهة)
TARGETJO	
ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات المتوظيف الى بريدكم المالكتروني مباشرة	